

PROTECTION LIMIT: Users should be warned that gloves should not be worn when there is a risk of entanglement by moving parts of machines. These models do not contain any substances at levels that are known to or suspected to adversely affect user hygiene or health. The protection against risks or hazards which are not mentioned in this document is not warranted. The levels of performance mentioned are only valid for the palm washing. The actual duration of protection in the workplace may significantly differ due to other factors influencing the performance such as wear, temperature, detergent, etc. These levels of performance are obtained from tests done according to conditions defined by the applicable standards. These gloves shall not be in contact with fire. Before use, the gloves shall be visually controlled, in case of deterioration the gloves must be scrapped under ordinary temporary conditions and in clean, covered and ventilated premises. **CAUTION:** No item of Personal Protective Equipment can provide full protection. Therefore caution must always be taken when exposed to risks. **PPE SUBJECT TO AGING:** The design performance cannot be significantly affected by aging when stored in appropriate conditions (humidity, temperature, clean, ventilated, light).

BESCHRÄNKUNGEN DES SCHUTZES: Nutzer sollten beachten, dass Handschuhe nicht in Situationen getragen werden sollen, in denen ein Risiko besteht, dass sie sich in beweglichen Teilen von Maschinen verfangen können. Diese Modelle enthalten keine Stoffe in Konzentrationen, von denen bekannt ist oder vermutet wird, dass sie sich negativ auf die Hygiene oder Gesundheit der Nutzer auswirken. Der Schutz vor Risiken oder Gefahren, die in diesem Dokument nicht erwähnt werden, wird nicht gewährleistet. Die genannten Leistungsstufen gelten weder gewaschen noch aufgearbeitet wurden. Da die Leistung durch das Waschen beeinträchtigt werden kann, werden max. 5 Waschzyklen empfohlen. Die tatsächliche Haltbarkeit der Handschuhe ist davon abhängig. Die Lebensdauer der Handschuhe wird durch die einschlägigen Normen festgelegt. Diese Handschuhe dürfen nicht mit Feuer in Berührung kommen. Die Handschuhe geben durchgängig Auskunft über die Leistung. Für Handschuhe mit zwei oder mehr Schichten sind vor Verwendung einer Sichtungstafel zu unterscheiden. Im Falle von Beschädigungen (Abrieb, Schmutz, Risse, etc.) sind die Handschuhe mit unterschiedlichen Materialien zu ersetzen. Für Handschuhe mit unterschiedlichen Materialschichten wird das Designleistungswert bei Lagerung unter geeigneten Bedingungen (Luftfeuchtigkeit, Temperatur, Sauberkeit, Feuchtigkeit, Lichtfall) durch Alterung nicht wesentlich beeinträchtigt.

The results shown here are example results. For the tested and certified results of the specific glove types please see the frontpage of this user instruction. ** indicates that the glove has not been submitted to the test or test method appears not to be suitable for the glove design or material.

| Leistungsniveau | Schlagschutz | P | = | Bestanden |
|-----------------|--|------|-----------|-----------|
| 3X4XF* | Schnittfestigkeitsmethode (EN ISO 13997) | F* | A to F | |
| | Durchstichfestigkeit | X/** | maximum 4 | |
| | Weiterreißfestigkeit | 4* | maximum 4 | |
| | Schnittfestigkeit | X* | maximum 5 | |
| | Abriebfestigkeit | 3* | maximum 4 | |

| Levels of performance | Impact Protection | P | = | Pass |
|-----------------------|---|------|-----------|------|
| 3X4XF* | Cut Resistance according (EN ISO 13997) | F* | A to F | |
| | Puncture resistance | X/** | maximum 4 | |
| | Tear resistance | 4* | maximum 4 | |
| | Blade cut resistance | X* | maximum 5 | |
| | Abrasion resistance | 3* | maximum 4 | |

ANWENDUNG: Mechanische Risiken EN 388 : 2016
EINSCHLÄGIGE NORMEN: Die Handschuhe erfüllen die Vorgaben der Norm EN420: 2009 + A1: 2009 / EN ISO 21420:2020 „Schutzhandschuhe-Allgemeine Anforderung und Prüfverfahren“ und der Norm EN388:2016. Darüber hinaus wurde der Handschuh für folgende Anwendung entwickelt.
SCHUTZAUSTRÜBUNG DER KATEGORIE II DIESE HANDSCHUHE SIND EINE PERSÖNLICHE HINWEISE ZUR VERWENDUNG
 D

APPLICABLE STANDARDS: The gloves meet the requirements of the standard EN420: 2009 + A1: 2009 / EN ISO 21420:2020 „General requirements for work glove“ and EN 388 : 2016. Moreover, this glove has been designed for the following applications.
INSTRUCTIONS FOR USE THESE GLOVES ARE A PERSONAL PROTECTIVE EQUIPMENT
 BELONGING TO THE CATEGORY II.
 They meet the requirements of the PPE Regulation 2016/425 applicable from April 21st, 2018: innocuousness, comfort, solidity. They have been subject to a EU-type Examination performed by notified bodies.

RESICUT®
ZIEGLER
 ARBEITSSCHUTZ GMBH

Zertifikatsinhaber / certificate owner / Détenteur du certificat / Proprietario del certificado / Titolare del certificato / Posiadacz certyfikatu

Ziegler Arbeitsschutz GmbH
 Max-Eyth-Straße 2, 71665 Vaihingen/Enz
 Deutschland / Germany / Allemagne / Alemania / Germania / Niemcy
 Tel.: +49(0)7042 91115-0
 Fax: +49(0)7042 91115-79
info@ziegler-metallgewebe.com / www.ziegler-metallgewebe.com

Die Konformitätserklärung finden Sie als Download auf:
<https://ziegler-metallgewebe.com/branchen/lebensmittel/schnittschutz/handschuhe/>
 The declaration of conformity is available for download at:
<https://ziegler-metallgewebe.com/branchen/lebensmittel/schnittschutz/handschuhe/>
 Vous pouvez télécharger la déclaration de conformité sur :
 La declaración de conformidad se encuentra para descargar en:
 Deklaracja zgodności dostępna jest do pobrania ze strony internetowej:
<https://ziegler-metallgewebe.com/branchen/lebensmittel/schnittschutz/handschuhe/>

Vertrieb über / distributed by / Distribué par / Distribuido por / Distribuzione a cura di / Sprzedaż

Heilemann Sicherheitstechnik
 Max-Eyth-Straße 2, 71665 Vaihingen/Enz,
 Deutschland / Germany / Allemagne / Alemania / Germania / Niemcy
 Tel.: +49(0)7042 91115-80
 Fax: +49(0)7042 91115-99
info@euroflex-safety.de / www.euroflex-safety.de

RESICUT®

Schnittschutzhandschuhe / Cut-Resistant Gloves
 Gebrauchsanleitung / Instructions for use
 Gants de protection anticoupures/ Guantes resistentes a los cortes
 Mode d'emploi / Instrucciones de uso
 Guanti antitaglio / Rękawice odporne na przecięcie Istruzioni per l'uso / Instrukcja użytkowania

| | | | |
|--------------------------------|--|--|--|
| RESICUT® basic 3X4XF | | | |
| RESICUT® plus 4544F | | | |
| RESICUT® X-pro 3541F | | | |
| RESICUT® cool 2X4XF | | | |
| RESICUT® traction 3X42F | | | |

Größe / Size / Taille / Talla / Taglia / Rozmiar

● 06 / XS ○ 07 / S ● 08 / M
 ● 09 / L ● 10 / XL ● 11 / XXL

www.euroflex-safety.de

